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Cu privire la achiziționarea biletelor

Comunicat FC Farul adresat
suporterilor constănțeni
După ce luni, la partida FC Farul Constanța -

Petrolul Ploiești, scor 0-0, din etapa a patra a Ligii a
2-a la fotbal, mulți dintre suporterii fariști au pierdut
minute din joc din cauza faptului că biletele de
intrare se vindeau doar la două case la stadion,
clubul constănțean a emis un comunicat în care
oferă amănunte cu privire la modul în care pot fi
achiziționate biletele de intrare la meci. Se dorește
evitarea pe viitor a situației de luni, astfel încât
suporterii constănțeni să nu mai fie nemulțumiți, iar
conducerea clubului a prezentat scuze pentru
situația creată. Iată în continuare cele mai
importante informații, comunicatul integral fiind
publicat în ediția online a cotidianului „Telegraf”. „Pe
19 iulie, au fost puse în vânzare abonamente atât
online, pe site-ul partenerilor de la Eventim,
www.eventim.ro, cât și la sediul clubului. Din păcate,
în ciuda cererii inițiale foarte mare, în mai mult de o
lună s-au vândut doar 36 de abonamente, dintre
care 29 la stadion și 7 online. Tot prin partenerul
Eventim, biletele de intrare la meciuri se pot
cumpăra online, de pe www.eventim.ro, dar și de la
magazinele partenere: Vodafone, OMV, Cărtureşti şi
Humanitas. În acest caz, biletele sunt puse în
vânzare cu trei zile înaintea datei de disputare a
meciului. La meciul de luni, s-au vândut 1.588 de
bilete, dintre care: 1.516 la casele de bilete, 15 la
Cărturești, 4 la Vodafone, 27 la OMW, 26 la
magazinele partenere. În incinta stadionului au fost
amplasate 2 case de bilete și luăm în calcul
suplimentarea acestora pentru evenimentele
viitoare, dar avem rugămintea către suporteri de a
ajunge din timp la stadion, pentru a evita
aglomerația.”

România
trebuie să
desfiinţeze

creşterea porcilor în
coteţ, aceasta fiind
singura soluţie de
eradicare a
trichinelozei, spun
specialiştii veterinari.
În Marea Britanie,
după interzicerea
creşterii porcilor în
gospodării individuale,
nu s-a mai diagnosticat
niciun caz de
trichineloză.
Preşedintele
comitetului de organizare a
Conferinţei Internaţionale de
Trichineloză de la Cluj-Napoca,
Călin Gherman, a declarat, marţi, la
deschiderea manifestării, că pentru
a nu risca să se îmbolnăvească de
trichineloză, oamenii trebuie să
evite consumul de carne de porc
necontrolată şi neverificată.
„Trichineloza este o boală
parazitară majoră, transmisibilă de
la animale la om, care ridică multe
probleme în multe ţări din lume,
România fiind în top 3 mondial în
care aceasta înregistrează valori
crescute de prevalenţă la porc şi

numeroase cazuri de îmbolnăviri
umane. În România se
înregistrrează focare de
trichineloză mai ales în preajma
sărbătorilor de iarnă, care implică
de la câteva persoane la câteva
zeci, în funcţie de câte au
consumat din carnea de porc
neverificată. Trichineloza a fost,
este şi rămâne o importantă boală
parazitară care duce la cheltuirea
unor sume importante atât în ţara
noastră cât şi în alte ţări. Pentru a
nu risca să se îmbolnăvească,
oamenii trebuie să evite consumul
de carne de porc necontrolată, iar
pentru eradicarea trichinelozei

singura soluţie este ca
România să desfiinţeze
creşterea tradiţională a
porcilor în coteţ”, a
spus Gherman, medic
veterinar, profesor la
disciplina de
Parazitologie şi Boli
Parazitare a Facultăţii
de Medicină Veterinară
din cadrul Universităţii
de Ştiinţe Agricole şi
Medicină Veterinară
Cluj-Napoca. Potrivit
acestuia, ţările care au
reuşit să eradicheze
trichineloza nu mai au

porci în coteţ în gospodării
individuale, în Marea Britanie, de
exemplu, nemaifiind diagnosticată
această boală din anul 1965.
„Porcul de coteţ intră în contact cu
şobolanul, care este un vector al
bolii şi contribuie la răspândirea
acesteia, iar relaţia este directă
între şobolan sau alte rozătoare şi
porcul de coteţ”, a explicat Călin
Gherman. Organizaţia Mondială a
Sănătăţii arată că în lume au fost
înregistrate peste 65.000
îmbolnăviri umane, între 1986-
2009, din care peste 28.000 în
România!

Pentru eradicarea trichinelozei

România trebuie să desfiinţeze
creşterea porcilor în gospodărie


